

活動名稱 Event	中國華僑大學外賓外賓來訪 Visiting from Huaqiao University, China
活動時間 Date	2015.4.23
參加人員 Participants	<ol style="list-style-type: none"> 1. 任啟亮，副董事長（大陸國務院僑務辦公室副主任） 2. 賈益民，校長 3. 陳旋波，華文學院院長 4. 胡培安，華文學院副院長 5. 鄒傳彪，副董事長秘書 6. 邱立國，華文教育發展中心副主任 7. 董鵬程，世界華語文教育學會秘書長 8. 任 弘，世界華語文教育學會顧問
活動目的 Purpose	<p>華僑大學副董事長率領5位主管於4月20日至4月24日來臺參加第四屆華文教育論壇，並拜訪北中南大學。由於該校長期致力於外僑華語文教學，與本校應用華語系、華語中心有相同目標，透過應華系許長謨老師引介，希望能分享華語文教學經驗。</p> <p>The vice Chairman of Huaqiao University, Mr. Chi-Liang Jen, led 5 supervisors to join “2015 Chinese Language Forum” which was held in Taiwan on April 20-24. The education goals of Huaqiao University is aimed at Chinese Language teaching, so the vice Chairman and 5 supervisors visited Wenzao Ursuline University of Languages to shared teaching experiences with teachers of Department of Applied Chinese and Chinese Language Center.</p>
活動照片 Photos	



▲任啟亮副董事長(右)與陳國泰行政副校長互贈紀念品。
Mr. Chi-Liang Jen (right) and Dr. Kuo-Tai Chen, Vice President for
Administrative Affairs gave souvenir to each other.



▲陳國泰行政副校長主持雙方會談。
Dr. Kuo-Tai Chen hosted the official meeting.



▲陳國泰行政副校長（中）、林潔國際長（左5）、校內教師與來賓拍攝大合照。

Dr. Kuo-Tai Chen (at the center), Dr. Kit Lam (5 from the left), and staff of Wenzao took pictures with the guests.

備註
Note